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Zwracan sig z uprzejm4 pro6bq w imieniu mieszka6c6w

osiedla Kazimierza wielkiego o wytyczenie be4iecnrego prznjdcia przez ulica

1ytnqnapneciw wejScia do Sz.koly Podstawowej nr 2

PrioryteGm jest zapewnienie bezpieczenstwa dzieciom uczg szczajqcym

do szkoty.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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